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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DEL CONSELL DEL  DISTRICTE 6 DE 
L’AJUNTAMENT DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 3/2016 
Caràcter: ordinari 
Data: 18 de gener de 2016 
Horari: 19:00 h a 21:10 h 
Lloc: Centre Cívic de la Creu de Barberà 
 
 
Assistents 
 
Anna Maria Carrasco Serrano, presidenta 
Concha Arjona Ruiz, vocal del PSC 
Marta Campoy Fernández, vocal d’Unitat pel Canvi 
Ramón Giménez Gutiérrez, vocal d’Unitat pel Canvi 
Juan Egea Zaguirre, vocal de l’AV Campoamor 
Juan Francisco Pérez Rodríguez, vocal de l’AV del Poble del Sud de Sabadell 
Juan López Muñoz, vocal de l’AV de la Creu de Barberà 
Lucía Aparicio Herranz, vocal de l’AV d’Espronceda 
Eleuterio Planelles Alfonso, vocal de les entitats de gent gran 
Andres Suñer Salafranca, vocal de les entitats culturals 
Antonia Cabrera Caballero, vocal de les entitats culturals 
Cristobal Granados Sánchez,  vocal de les entitats esportives 
Joan Gasull i Embid, vocal de les entitats juvenils 
Teresa Cinca Junyent, vocal dels centres d’atenció primària 
Manuel Ruiz Gil, representant d’ERC (5%) 
Xavier Montávez Ruiz, representant de Crida per Sabadell (5%) 
Rodrigo Rodriguez Roig, secretari delegat substitut 
 
Altres assistents: 
 
Josep de Andrés Pizarro, cap de secció d’Atenció a les Persones amb Dependència i 
Discapacitat 
Núria Oliva Viles, tècnica de territori de Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Antonia García Ecija, vocal del PSC 
Javier Alba Chamorro, vocal de Ciutadans 
Susana Ruiz Espinosa, vocal de les entitats esportives 
Maite Vera Ramón, vocal de les entitats educatives 
Alfredo Fernández Fernández, representant del PP (5%) 
Imma Gálvez Guardiola, representant de Guanyem Sabadell (5%) 
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Excusen l’absència: 
 
Manel Giménez Marquès, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Conxita Membrives Gabaldá, vocal de l’AV de les Termes 
Joan Saló Solà, vocal de les entitats educatives 
Rosa Roura Sánchez, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Fernanda Navarro Quiñonero, vocal de les entitats de comerciants 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Informació sobre les places residencials per a la gent gran a Sabadell. 
3. Comunicacions. 
4. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal dels 
consells de districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta, la Sra. Anna Carrasco, declara oberta la 
sessió. En aplicació d’aquest mateix article, el Sr. Rodrigo Rodriguez Roig actua com a secretari 
substituint a la Sra. Elisabeth Pineda García. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
La Sra. Anna Carrasco comunica que, a petició de la Sra. Teresa Cinca, s’esmena l’apartat 
de PSUSS amb el següent redactat: “els prescriptors (que poden ser metges, infermeres, 
treballadors socials i psiquiatres ja que tots ells s’han format per fer prescripció social) 
recepten una activitat no sanitària”. Atès que no hi ha més esmenes, l’acta de la sessió del 
dia 21 de desembre de 2015 queda aprovada per unanimitat. 
 
 

2. Informació sobre les places residencials per a la gent gran a Sabadell 
 

El Sr. Josep de Andrés exposa la situació demogràfica i les condicions de la gent gran 
destacant que és un col·lectiu en creixement però majoritàriament autònom. En concret, el 
50% de les persones que han demanat dependència reben prestació econòmica, un 25% 
prestació econòmica més atenció domiciliària o centre de dia i un 18% residència. Incideix 
en què cal millorar la resta de serveis ja que la residència és l’últim lloc on es vol anar. 
 
L’accés una plaça pública o a la prestació vinculada a residència es fa través de la 
valoració de grau de dependència. En funció del grau assignat s’aprova l’ingrés a una 
plaça residencial o la concessió d’una prestació econòmica per ajudar a pagar el cost. 
L’accés a una plaça privada quan es disposa dels recursos no requereix valoració 
d’entrada. En el cas de Sabadell, hi ha aproximadament 3 places per cada 100 persones 
grans  (la mitjana de Catalunya és de 5). Hi ha registrades 1.074 places amb una ocupació 
del 80%, de les quals el 40% són públiques-concertades ja que pública pròpiament no n’hi 
ha cap.  
 
Finalitza exposant que el dèficit de places residencials genera llistes d’espera. Al desembre 
hi havia 723 persones en llista d’espera, matisa que no són persones desateses i que no 
necessàriament requereixen ingrés urgent. El temps de mitjana en llista d’espera a 
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Sabadell és de 2,8 anys. Conclou que cal fer un diagnòstic compartit amb la Generalitat i 
un compromís polític; com acció immediata cal incrementar el nombre de places i vetllar 
perquè se’n construeixin de noves. 
 
S’obre un torn de preguntes, que es responen en la mateixa sessió sobre: la possibilitat 
d’ingrés temporal; l’oferta privada i les places tancades; el còmput del patrimoni; 
l’obligatorietat o no de residència a la ciutat per accedir a la placa residencial; els requisits 
dels cuidadors i els criteris de classificació de la llei de dependència. Així mateix, es 
plantegen algunes reflexions sobre la manca de compromís polític i les possibles accions 
que poden fer les entitats. 
 
 

3. Comunicacions 
 
La Sra. Anna Carrasco explica que el Sr. Javier Alba havia demanat tractar el tema dels 
guals però en no ser-hi s’ajornarà per la propera sessió. 
 
El Sr. Rodrigo Rodriguez explica que s’ha posat en funcionament el procés participatiu 
Posem llum a L’Ajuntament per tal d’avaluar l’estat de la ciutat segons la percepció 
ciutadana i obtenir propostes de canvi i millora. En la primera fase es proposa respondre 
un breu qüestionari i en la segona hi haurà unes sessions de debat. 
 
La Sra. Anna Carrasco explica que, tal i com es va acordar en la sessió anterior, s’ha 
preparat un document d’adhesió al manifest per la residència i que es farà una nota per la 
premsa local per donar a conèixer aquest recolzament del consell del districte 6. 
 
La Sra. Anna Carrasco proposa tractar en el proper consell els recursos formatius que 
l’Ajuntament ofereix pel col·lectiu de joves i si l’espai està disponible es realitzarà la sessió 
a l’Auditori de la Biblioteca del Sud. 
 
 

4. Torn obert de paraules 
 

La Sra. Marta Campoy reitera que els temes que van a l’apartat de comunicacions s’enviïn 
amb antelació als vocals. 
 
La Sra. Antònia Cabrera demana la possibilitat de tenir un espai per fer celebracions de 
caràcter puntual ja que no ho poden fer en l’espai que tenen cedit al Casal Rogelio Soto. 
 
 

Finalitzades les intervencions, la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat 
substitut, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat substitut     Vist i plau 

La presidenta 


